
Wolfheze 30-6-2023 
Aanvullende raadsvragen naar aanleiding van de beantwoording van de raadsvragen van 24 juni j.l. 
 
Geacht college, 
 
 
Op 29 juni hebben wij de antwoorden op de raadsvragen ontvangen. Dank daarvoor dit verschaft veel 
helderheid.  
Echter levert dit nog een paar vragen op. 
 
 

1. Waarom heeft de wethouder in november geantwoord dat er een BIBOB is uitgevoerd?  
Uit de beantwoording blijkt dat hier dus geen sprake van is geweest. 
 
Antw.: De wethouder heeft in de raad gesproken over een BIBOB-onderzoek. Bedoeld werd  
een screening van openbare bronnen  (ook wel “Screening openbare bronnen” genoemd). 
Deze heeft wel plaatsgevonden op basis van instrumenten die ons op dat moment ter 
beschikking stonden binnen de wet BIBOB*. Deze handeling is conform onze reguliere 
procedure (in het verleden ook wel een pré-BIBOB-onderzoek genoemd). De term pré-Bibob 
kan verwarring opleveren, vandaar dat wij deze term niet meer gebruiken. Wij vinden het 
vervelend dat hierover verwarring is ontstaan, ook in combinatie met de laatste raadsbrief 
hierover. Hiervoor bieden wij onze excuses aan.| 
 
*Wet BIBOB: Wet bevordering integriteitsbeoordelingen door het openbaar bestuur. 

 
 

2. Klopt het dat niet de wethouder zelf de gesprekken met de Valkenburcht BV heeft gevoerd 
maar de verantwoordelijk projectleider van de gemeente? 
Zo ja, waarom heeft de verantwoordelijk wethouder het belang van dit dossier dan 
onderschat door niet zelf bij alle gesprekken aanwezig te zijn? In de raadsvergadering van 23 
november 2022 heeft het CDA duidelijk de zorgen geuit die hier de aanleiding voor had 
moeten zijn. 
Zo nee, hoe kan het dat dit wel zo naar buiten wordt gecommuniceerd (niet de wethouder 
maar de projectleider heeft de gesprekken gevoerd)? 
 
Antw.: de wethouder is vanzelfsprekend aanwezig geweest bij de meest fundamentele 
gesprekken. De wethouder is verder volledig op de hoogte van het dossier. Daarnaast vinden 
alle gesprekken vanzelfsprekend plaats onder verantwoordelijkheid van het college.  
 

 
De beantwoording van de vragen én de ernst van de situatie dat wij niet juist en volledig zijn 
geïnformeerd op 23 november 2022 en 28 juni 2023 is voor het CDA aanleiding om, zodra de 
beantwoording van de nu gestelde vragen binnen is, de raad bijeen te roepen over dit dossier als de 
antwoorden daar aanleiding toe geven. 
Door hier vast een vooraankondiging te doen moet het mogelijk zijn om uiterlijk in de week van 10 
juli 2023 de raad bijeen te roepen. 

 
 

Wij zien u reactie met belangstelling uiterlijk 4 juli 2023 tegemoet.  
 

CDA Renkum 
Francisca de Martelaere 


